
P R O T O K Ó Ł 

Z ZEBRANIA WIEJSKIEGO ODBYTEGO W DNIU  16.09.2020 R.  

W SOŁECTWIE WYCINKI 

1. Termin, miejsce i zakres zebrania wiejskiego podano do wiadomości publicznej poprzez 

opublikowanie ogłoszeń na stronie internetowej Gminy Osiek, w aplikacji Blisko oraz  

wywieszenie ogłoszeń na tablicach ogłoszeń w Sołectwie 

2. Zebranie wiejskie rozpoczęło się o godzinie 1730 i trwało do godziny 1900. 

3. W zebraniu uczestniczyło 30 osób, w tym 25 mieszkańców sołectwa, spośród 233 uprawnionych 

do głosowania (w załączeniu lista obecności). 

4. Zebranie prowadził Wójt Gminy Osiek Janusz Kaczyński. 

5. Wójt Janusz Kaczyński dokonał otwarcia zebrania i przedstawił porządek zebrania. 

6. Zastępca Wójta Joanna Gniewkowska omówiła zasady i tryb wyboru Sołtysa. 

7. Dokonano wyboru Komisji Skrutacyjnej. 

8. Komisja Skrutacyjna przeprowadziła wybory Sołtysa (w załączeniu protokół). 

Sołtysem Sołectwa Wycinki została wybrana Pani Grażyna Bukowska. 

9. Dyskusja i wolne wnioski: 

Dyskusja dotyczyła: 

jeziora Kałębie – jezioro zarasta trzciną, a woda jest coraz gorszej jakości, 

zrealizowanych i planowanych remontów dróg, 

zagrożenia na drogach publicznych, gdyż kierowcy jeżdżą zbyt szybko, 

drogi z której dotychczas korzystali właściciele domków letniskowych – droga jest własnością 

osoby fizycznej – właściciel postawił szlaban, nie pozwala nią przejeżdżać, osobom 

przechodzącym robi zdjęcia, filmuje, grozi i ubliża, 

opłat za wywóz śmieci. 

Złożono wnioski: 

o podjęcie działań zmierzających do poprawy jakości wody w jeziorze Kałębie, 

o poprawę bezpieczeństwa na drogach gminnych - montaż progów zwalniających, znaku 

ograniczającego prędkość, usunięcie zakrzaczeń na skrzyżowaniu bo znaki nie są widoczne, 

o naprawę drogi, bo płyty się zapadają, 

o wytyczenie nowej gminnej drogi dojazdowej do domków letniskowych, 

o budowę nowego pomostu, a jeżeli to niemożliwe to naprawę pomostu, wycinkę trzcin, 

uprzątnięcie, większy kosz i toaletę na plaży, 

o wycięcie zakrzaczeń wokoło przepompowni i jej przegląd, bo brzydki zapach dociera do 

sąsiednich nieruchomości,  

o zwiększenie kontroli prędkości na drogach gminnych (na zebraniu pojawił się dzielnicowy). 

10. Zakończenie zebrania. 

 

Protokołowała       Przewodnicząca obrad 

      Joanna Gniewkowska                                     Janusz Kaczyński 


